

檔 號：RNP 0205
保存年限：5

健行學校財團法人健行科技大學 函

地址：32097桃園市中壢區健行
路229號
傳 真：03-2503014
聯 絡 人：陳徵蔚
聯絡電話：03-4581196 分機7930
電子郵件
：bluemoon@uch.edu.tw

受文者：國立暨南國際大學

發文日期：中華民國104年7月1日

發文字號：健外字第1040004131號

速別：普通件

密等及解密條件或保密期限：

附件：CallforPaper徵稿啟事（1040004131A-0.PDF，共1個電子檔案）

主旨：本校應用外語系暨語言中心共同舉辦2015應用外語國際學術研討會，自即日起徵稿至八月十日，歡迎外文系、英文系、應英系、應外系、語言中心、通識中心等相關科系學者先進踴躍賜稿，敬請公布。

說明：

- 一、論文摘要(abstract)徵稿自即日起至八月十日止。
- 二、論文摘要由三名專業學者匿名審稿後，將於八月二十九日公布錄取通知。
- 三、錄取後，發表人須於九月二十五日(週五)研討會當天，進行現場論文發表。
- 四、研討會發表論文將於審核後優先收錄於期刊《健行應用外語研究》（ISS N 2220-1742）。
- 五、投稿請寄研討會秘書袁瑜小姐(B10141135@uch.edu.tw)，其他相關問題請洽應用外語系陳徵蔚副教授(bluemoon@uch.edu.tw)。

六、徵稿啟事如附件一。

第二層決行

正本：公私立大專校院

副本：

104/07/01
15:44:52

擬辦：

- 一、將來文上傳本校公文系統，公告週知。

二、文陳閱後存。

約用許孟瑜

教授兼研究處學術及推廣處主任施君興

教授兼研究處主任楊德芳

代決行爲

教授兼研究處主任楊德芳

104年7月2日暨收文總字第

1040008808



3285-2904

研究發展處



Chien Hsin University of Science and Technology

2015 Conference on Applied Foreign Language Studies

Call for Papers

Conference on Applied Foreign Language Studies (CAFLS) is an annual event jointly organized by Department of Applied Foreign Languages and Language Teaching Center, Chien Hsin University of Science and Technology. We offer an interactive forum for scholars to exchange opinions of tendencies of tertiary foreign language and culture education within the framework of globalization.

Please send an English or Japanese abstract of 200-300 words in either MLA or APA format with a list of keywords and brief CV (one paragraph identifying your name, title, institutional affiliation, areas of interests, and contact information) to conference secretary Ms. Jenna Yuan (B10141135@uch.edu.tw). All abstracts should be submitted in Microsoft Word compatible formats (*.doc or *.docx) and will be double-blindly reviewed by three professional reviewers. The accepted abstracts should be presented in the conference and the full paper may later be published in *Chien Hsin Journal of Applied Foreign Language Studies* (ISSN 2220-1742).

Conference topics may include, but are by no means limited to:

1. English(es) for specific purposes (ESP)
2. Literary studies applied in TESL or ESP
3. Teaching English, Japanese or other foreign languages as a second language
4. Interdisciplinary studies on languages and cultures
5. Studies on cultural creative industry
6. Translation in English, Japanese or other foreign languages
7. Studies on Creative Writings and Training
8. Teaching Chinese as a Second Language
9. Studies on linguistics

Important Dates

Abstract due	August 10, 2015
Notification of acceptance	August 29, 2015
Date of conference	September 25, 2015
Full paper submission	October 2, 2015

There is no registration fee to the conference; however, all presenters and conference attendees are advised to secure travel funding from their own institutions. For further information, please contact Dr. Charles Zhengwei Chen (bluemoon@uch.edu.tw or 88634581196 Ext. 7930).